
                                                                                                  

   

 
 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp:  MER onderzoek Witte Kruis/N336 

 
Naam en fractie:   Peter Vos (VVD) 
 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Met verbazing heeft de fractie van de VVD kennis genomen van de in de “RIB 2019-048 
Verbetervoorstellen verkeer in Babberichseweg” verkregen informatie over de MER. Medegedeeld wordt 
dat na de zomerperiode de MER-studie wordt opgepakt. Dit is echt in tegenstelling tot eerdere informatie 
hierover aan de raad.  
De planstudie doortrekking is een op zichzelf staand project en in de voortgangsrapportage 2018 nog 
benoemd als zijnde een plan waarvoor een planstudie loopt ( blz 29 voortgangsrapportage 2018 ).  

 
Tijdens de herindelingsgesprekken is de zowel de raden van voormalig gemeente Zevenaar alsook 
voormalig gemeente Rijnwaarden aangegeven dat een goede ontsluiting van het Gelders eiland “Cruciaal” 
is. Tevens benoemd in de 1e voortgangsrapportage 2019! 
Ter informatie: 
Brief 10 mei 2016 Provincie inzake MER 
Doortrekking Witte Kruis (N811)  
Sinds 2008 zijn diverse verkeerkundige onderzoeken uitgevoerd naar “nut en noodzaak” van een 
eventuele doortrekking van de weg Witte Kruis (N811) naar de aansluiting Zevenaar Oost. Het onderzoek 
heeft zich vooral gericht op de aspecten bereikbaarheid en leefbaarheid. Uit alle studies komt naar voren 
dat een doortrekking van het Witte Kruis op beide aspecten onvoldoende oplossend vermogen sorteert. 
De kosten van een doortrekking zoals voorgesteld, zijn fors en op dit moment ontbreekt de financiering 
daarvoor. De provincie acht een doortrekking Witte Kruis (nieuwe wegaanleg), mede gelet op de wet- en 
regelgeving (met name stikstofproblematiek in de nabijheid van Natura 2000 gebied) niet kansrijk. De 
doortrekking van het Witte Kruis is mer-plichtig. Indien gewenst, is de provincie bereid mee te werken 
aan een mer-procedure waarin de voor- en nadelen en (milieu)effecten van verschillende alternatieven 
nader in beeld worden gebracht. Op basis van de uitkomsten kan een zorgvuldigere afweging en dito 
besluitvorming plaatsvinden. Wij stellen voor dat het initiatief voor het opstarten van een mer-procedure 
in dit geval bij uw gemeenten ligt, waarna nadere afspraken dienen 2 te worden gemaakt over de 
bekostiging van een degelijk onderzoek. Bij een mer-procedure moet rekening worden gehouden met een 
doorlooptijd van minimaal een jaar.  
  



                                                                                                  

   

Brief van Jan Markink van 12 mei 2016 aan Lokaal Belang, hierin is toegezegd dat Provincie meewerkt aan 
een Mer onderzoek mits de kosten ook door beide gemeenten gedragen wordt. Hiervoor heeft de raad op 
5 juli 2017 het volgende besluit genomen 
  
Raadsbesluit 5 juli 2017 
Na beschikbaarstelling van het krediet door de raad kan gestart worden met het onderzoek 
overeenkomstig het nog op te stellen Plan van Aanpak.  
Communicatie vindt gedurende het gehele proces plaats en de wijze waarop is afhankelijk van de fase 
van het project.  
Kosten, baten en dekking  
De verwachte onderzoekskosten van € 500.000,- voor een PlanMER worden voor de helft gedekt uit de €3 
miljoen die beschikbaar is voor Sterk Bestuur en de andere helft uit het Programma Verkeer van de 
provincie. Dit gemeente beschikt nog niet over deze gelden, maar er vinden gesprekken en 
voorbereidingen plaats om de bestuurlijke afspraken te formaliseren. De provincie zal, indien en nadat 
Sterk Bestuur-subsidie is toegekend, in 2017 80% van € 100.000,- overmaken en in 2018 80% van € 
250.000,-. Het restant volgt nadat de eindverantwoording is goedgekeurd. Het beschikbaar stellen van het 
resterend bedrag van € 250.000,- uit het Programma Verkeer van de provincie vindt plaats o.b.v. het Plan 
van Aanpak Plan MER doortrekking Witte Kruis.  
 
De communicatie is daarna stil. Naar aanleiding van vragen in de commissie ruimte van 8 december 2018 
geeft de wethouder aan dat voor de zomer de MER witte kruis gereed zal zijn en komt hier rond februari 
2019 hierop terug. 
 
Commissievergadering ruimte April 2019: 
Op de vraag van de VVD naar de stand van zaken MER procedure, geeft de wethouder aan dat de Mer 
witte kruis was ingediend maar deze was niet gehonoreerd door de provincie, wel het nut maar niet de 
noodzaak werd ingezien. 
 
Vragen: 
Graag ontvangen wij een kopie van de eerste officiële aanvraag bij de provincie en graag voor de 
fractievergaderingen van maandag. 
 
MER 

 Wanneer heeft het college de aanvraag opnieuw bij de provincie ingediend? 

 Wat is er sinds begin 2018 nu werkelijk gedaan aan het proces waarbij wij ervan uitgaan dat niet 
gewacht is op een nog op te stellen GVVP (gemeentelijk Verkeer en Vervoer Plan)? 

 Is het volledige bedrag ondertussen door Provincie aan de gemeente verstrekt? 

 Hoe lang gaat dit nog duren? wanneer mogen we akkoord op de aanvraag verwachten, en 
wanneer wordt er dan gestart met het onderzoek en wanneer is het rapport gereed? 

 Hoeveel prioriteit word er aan dit onderzoek door het huidige college gegeven, zoals bekend is dit 
van cruciaal belang voor onze nieuwe heringedeelde gemeente Zevenaar. 

 Waarom heeft er bijna twee jaar lang geen communicatie met de raad hieromtrent 
plaatsgevonden zoals in het raadsbesluit van 5 juli 2017 toegezegd is? 

N336 

 Ten aanzien van maatregelen centrum Babberich : daar waar eerst toegezegd is dat in de zomer 
de maatregelen uitgevoerd zouden worden wordt nu aangegeven dat men "koerst" op uitvoering 
in 2019 ! Vanwaar deze vertraging cq uitstel? 

 Motie proef snelheidsverlaging N336, kan de wethouder aangeven wat de status van deze motie 
is daar u ons periodiek op de hoogte zou stellen van de voortgang? Met het oog op de uitkomsten 
van de proef op de N348 Eefde-Gorssel? 



                                                                                                  

   

 Is het niet mogelijk om nu ook een alvast een tijdelijke maatregel in te stellen met een 
snelheidsverlaging naar 60km totdat er meer bekend is over de oversteek en zeker ook de 
oplossing voor de cruciale ontsluiting Gelders Eiland? 

 Kan de wethouder aangeven of en hoe we dit jarenslepende probleem nog in uw ambtstermijn 
gaan oplossen? 

 
 
 


